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    Protokół nr XII/2015 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się w dniu 27 sierpnia 2015 roku 

w  godzinach 900 – 1050  w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz. 

2. Pan Jan Żerek - Sekretarz Gminy.  

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy. 

4. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego. 

5. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji. 

6. Pan Janusz Klupa – Kierownik Zakładu Usług Komunalnych w Spale. 

7. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XII sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad X sesji i XI sesji nadzwyczajnej. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2015-2030. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2015. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydatach na ławników. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Inowłódz. 

11. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Inowłódz za I półrocze 2015 r. 

12. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na X sesji i XI sesji nadzwyczajnej. 

13. Interpelacje i zapytania. 

14. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

15. Zamknięcie obrad XII sesji Rady Gminy. 

 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XII sesji            

VII kadencji a następnie powitał wszystkich obecnych na sali. Nieobecny radny Marek 

Leszczyński usprawiedliwił swoją nieobecność. Radny Roman Rodakowski uprzedził, że się 

spóźni. 

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji.  
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Ad. 3 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 4  

Protokół z X sesji Rady Gminy Inowłódz został jednogłośnie przyjęty - za przyjęciem 

protokołu głosowało 13 radnych. 

 

Protokół z XII sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Inowłódz został jednogłośnie przyjęty - za 

przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych. 

 

Ad. 5  

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie od 26 czerwca do dnia sesji pełnił dyżury 

w środy w godzinach 1500 – 1700. W dniach 25 i 26 czerwca uczestniczył w uroczystościach 

zakończenia roku szkolnego klasy VI w Królowej Woli oraz Publicznego Gimnazjum 

w Inowłodzu. Ponadto w dniu 20 lipca brał udział w spotkaniu poświęconemu planowanej 

budowie „schetynówki” od Sługocic, przez Brzustów do Inowłodza.   

 

Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację wraz                          

z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Pani Danuta Baranowska zapytała czy wpłynęło do Rady Gminy pismo od mieszkańców                

ul. Klasztornej w Inowłodzu w sprawie budowy chodnika. 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że wpłynęło i w tej sprawie Pani Janina Gostyńska 

udzieliła szczegółowej odpowiedzi.  

 

Ad. 7  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na 

lata 2015-2030. 

Pani Skarbnik poprosiła o rozpatrywanie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2015-2030 i uchwały w sprawie zmian budżetu łącznie, 

ponieważ zmiany w budżecie wywołują skutki w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Dodała, 

że oprócz zmian, które były omawiane na komisjach, wprowadzona jest jeszcze jedna 

zmiana a wynika ona ze złożenia przez Sołectwo Zakościele zmiany wniosku 

przedsięwzięcia realizowanego z funduszu sołeckiego. Wpłynie to na treść uchwały, zostanie 

dodany § 4 o treści „ustala się plan wydatków na przedsięwzięcia realizowane w ramach 

funduszu sołeckiego zgodnie z załącznikiem nr 4” i punkty dostaną numerację następną 

a oprócz tego dojdzie załącznik nr 4 w którym to znajdzie się zmiana tego przedsięwzięcia. 

Pani Skarbnik przypomniała, że poprzednio było to opracowanie dokumentacji projektowej 

budowy chodnika przez miejscowość Zakościele – droga 189, natomiast sołectwo 

wnioskowało o zmianę na wykonie ogrodzenia świetlicy wiejskiej oraz wykonanie elewacji 

budynku świetlicy – to jest kwota 11 589. Poprzednio to zadanie było zaplanowane w dziale 

600 (w drogach), natomiast teraz będzie to w dziale 900 (gospodarka komunalna). 

W związku z tym w załączniku nr 2 będzie zmiana na wydatkach bieżących o kwotę 
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realizowaną w ramach funduszu sołeckiego. Dodała, że pozostałe zmiany były omówione na 

komisjach.    

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XII/64/2015 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2015. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz ze zmianą zaproponowana przez Panią 

Skarbnik a następnie zapytał, kto jest za podjęciem proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XII/65/2015 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji 

o kandydatach na ławników. 

Pani Jolanta Bilska – Przewodnicząca zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 

odczytała stanowisko jakie zespół wypracował i przyjął na posiedzeniu w dniu 11 sierpnia 

2015 r. w sprawie czy zgłoszenia kandydatów na ławników wpłynęły w terminie oraz 

czy spełniają wymagania formalne.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XII/66/2015 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej. 

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Arkadiusz Łon odczytał stanowisko jakie Komisja 

wypracowała na posiedzeniu w dniu 13 sierpnia br. Po przeanalizowaniu sprawy 

i wysłuchaniu wyjaśnień Pani Janiny Gostyńskiej i Pana Wójta członkowie Komisji stanęli na 

stanowisku, by uznać skargę za bezzasadną.  

Pan Wójt poinformował, że w dniu 26 sierpnia br. odbyło się spotkanie z zainteresowanymi 

mieszkańcami Brzustowa na którym po raz kolejny została omówiona sprawa oddania do 

użytkowania działki gminnej ozn. nr ewidencyjnym 1110 w Brzustowie, która ma status drogi. 
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Przedstawiono kilka wariantów rozwiązania powyższej sprawy. Pan Wójt dodał, 

że w najbliższym czasie radni zostaną poinformowani o tym jak się zakończyła.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XII/67/2015 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 10-cio minutową przerwę.  

 

Po przerwie dotarł radny Roman Rodakowski. Obecnych było 14 radnych.  

 

Ad. 11 

Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Inowłódz za I półrocze 2015 r. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni powyższą informację otrzymali wraz 

z materiałami na sesję. Następnie zapytał, czy są jakieś uwagi lub zapytania do 

przedstawionej informacji? 

Komisje Stałe nie miały żadnych zastrzeżeń i pozytywnie zaopiniowały przedstawioną 

informację.  

 

Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Inowłódz za I półrocze 2015 r. została 

jednogłośnie przyjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na X sesji i XI sesji nadzwyczajnej. 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na X sesji stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. Na XI sesji nadzwyczajnej żadnych wniosków nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali wraz 

z materiałami na sesję. Zapytał, czy są jakiś uwagi i zapytania? 

Radny Piotr Krotosz przypomniał, że na poprzedniej sesji składał wniosek dotyczący 

chodnika na ul. Wolskiej w kierunku cmentarza z I wojny światowej i odpowiedź jaką otrzymał 

jest dla niego niesatysfakcjonująca. Zaznaczył, że z funduszu sołeckiego Inowłodza 

przeznaczone jest 17 000 na budowę tego chodnika, jednak wartość całej tej inwestycji to 

45 000 i wnioskował aby tę brakującą kwotę uzupełnić środkami, które ewentualnie 

pojawiłyby się po ukończeniu budowy drogi Teofilów – Stegny. I właśnie w tym zakresie nie 

otrzymał odpowiedzi. Zapytał dlaczego i czy ewentualnie jest taka możliwość?  

Pan Wójt wyjaśnił, że rozmawiał w tej sprawie z radnym Krotoszem. Dodał, że środki, które 

pozostały z budowy drogi Teofilów – Stegny dostały dość precyzyjnie rozdysponowane na 

zadania, które Pani Skarbnik zaproponowała w zmianach do budżetu, które zresztą zostały 

przyjęte przez Radę. Zaznaczył, że jeśli po rozstrzygnięciu przetargów na powyższe zadania 

zostaną jakieś środki to będzie je można przeznaczyć na budowę chodnika na ul. Wolskiej. 

Pan Wójt zaproponował, że na najbliższą sesję, po określeniu orientacyjnych kosztów 

zadanie to zostanie wprowadzone jako dodatkowe zadanie do uchwały budżetowej.     

Pani Danuta Baranowska powiedziała, że jeśli budowa chodnika przy ulicy Wolskiej nie 

zostanie dofinansowana przez gminę, to sołectwo w 2015 r. wybuduje taki jego odcinek, na 

który wystarczy te 17 000.  
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Ad. 13 

Interpelacje i zapytania. 

Radna Ewa Korzeniewska zapytała, czy przewidziane jest postawienie na ul. Piłsudskiego 

w Spale znaku informującego o zmianie organizacji ruchu.  

Pan Wójt odpowiedział, że jest przewidziane a nawet wskazane postawienie takiego znaku 

i rozmawiał już w Zarządzie Dróg Powiatowych by ustawiono go nieodpłatnie. Jeśli nie 

będzie takiej możliwości to gmina zakupi i postawi taki znak w najbliższym czasie.  

Pani Danuta Baranowska zapytała jak przedstawia się sprawa przejęcia ul. Poziomkowej 

od Pana Wojtatowicza? Podczas ostatniej wichury złamało się drzewo, spadło na linię 

energetyczną, wisi nad tą drogą i zagraża bezpieczeństwu mieszkańców. Pani Sołtys 

podkreśliła, że kontaktowała się z Panem Tomaszem Pawlikiem i zgłaszała ten problem, 

ale usłyszała, że jest to teren prywatny na który gmina nie może wejść. Pani Sołtys 

zaproponowała, aby wezwać Pana Wojtatowicza, by się określił, czy chce czy nie chce 

przekazać tę działkę.  

Pan Wójt wyjaśnił, że Pan Wojtatowicz wystąpił z pismem, z propozycją przekazania na 

rzecz Gminy ulicy Poziomkowej, natomiast on sam nie spotkał się w tym piśmie (ani też 

w formie ustnej) z deklaracją przekazania tej ulicy za przysłowiową „złotówkę”. 

Pan Wojtatowicz określił konkretny biznes jaki chce na tym zrobić, mianowicie w zamian 

oczekuje przekazania gruntów nadpilicznych. Sprawa ta była przedmiotem obrad Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego. Komisja przyjęła jasne stanowisko, że takiego biznesu 

Gmina robić nie będzie i odpowiedź taką Pan Wojtatowicz otrzymał. To są wszystkie 

informacje w tej sprawie. Dodał, że Gmina może przejąć tę drogę za przysłowiową 

„złotówkę”, gdyby rzeczywiście była taka wola, bo służy ona obsłudze działek letniskowych 

i na pierwszy rzut oka nosi znamiona drogi publicznej, natomiast nie jest to obowiązkiem 

Gminy. Dodał, że należy zadbać o takie zasady przekazania tego gruntu, aby były opłacalne 

nie tylko dla zainteresowanego, ale przede wszystkim dla Gminy. 

Pani Danuta Baranowska poprosiła o przekazanie odpisu protokołu, aby mogła pokazać go 

mieszkańcom. 

Pan Wójt odpowiedział, że kopia dokumentu w tej sprawie zostanie przekazana Pani Sołtys.  

Radny Piotr Gawęda zapytał, czy wiadomo w którym roku powstanie planowana 

„schetynówka” przez Brzustów? 

Pan Wójt odpowiedział, że nie uzyskał żadnego konkretnego potwierdzenia na temat tej 

inwestycji od Pana Starosty. W powiecie jest bardzo dużo chętnych na budowę takich dróg. 

Pan Wójt podkreślił, że będzie chciał umieścić budowę tej drogi w planie budowy dróg przy 

pomocy dofinansowania z tzw. „schetynówek” i Rada Powiatu zdecyduje w jakiej to się 

odbędzie kolejności. Pan Wójt dodał, że zadeklarował również wkład Gminy do wkładu 

własnego inwestora ale o tym trzeba będzie rozmawiać w późniejszym czasie.  

Radny Piotr Gawęda dodał, że należy brać pod uwagę plany budowy kanalizacji, żeby 

później tej nowej nawierzchni nie zniszczyć.  

Pani Jadwiga Warczyk poprosiła, by Urząd Gminy zainterweniował do Powiatu w sprawie 

uzupełnienia kruszywem drogi powiatowej od Brzustowa w kierunku Antoniowa. Zapytała 

także, czy jest możliwość zamontowania 2 lamp oświetleniowych przy drodze biegnącej 

wzdłuż torów kolejowych w Brzustowie od strony lasu.  

Radny Sławomir Rozwadowski zapytał czy wiadomo coś na temat odwodnienia pobocza 

drogi powiatowej w Królowej Woli? 

Pan Wójt odpowiedział, że pewne uzgodnienia były już przyjęte wczesną wiosną tego roku 

z Panią Kierownik tego obwodu i spisane w postaci protokołu. Miały być wykonane prace 

związane z odwodnieniem pobocza drogi i miało być wykonane również przejście dla 
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pieszych nieco „wyniesione” przy Szkole Podstawowej. Niestety w tym ustalonym terminie 

Zarząd Dróg Powiatowych prac nie wykonał. Zostało wysłane pismo ponaglające, Pan Wójt 

również interweniował u Pana Starosty oraz dwukrotnie rozmawiał z Panem Dyrektorem 

Killmanem i za każdym razem słyszał, że „wiedzą, pamiętają, tylko nie mają czasu”. Pan 

Wójt zapewnił, że pamięta o tej sprawie i będzie czuwał nad tym, by jak najszybciej była 

załatwiona. 

Radny Arkadiusz Łon zauważył, że podobna sytuacja ma miejsce w Inowłodzu, na ulicy 

Spalskiej. Przy przebudowie tej drogi zostały zlikwidowane przepusty, które odprowadzały 

wodę w kierunku łąk i jeżeli będzie ta droga modernizowana to należy pamiętać 

o odpowiednim jej odwodnieniu.    

 

Ad. 14 

Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

Radny Zbigniew Niemiec wnioskował o: 

 podanie informacji dla mieszkańców Brzustowa (Kolonii I, II i III) i Dąbrowy o nowej 

trasie przejazdu autobusu szkolnego  

Radny Robert Pawłowski wnioskował o: 

 zamontowanie w Spale (szczególnie od strony Konewki) znaku „ZMIANA 

ORGANIZACJI RUCHU”, 

 wykoszenie poboczy i rowów przy drodze na Stegnach w Królowej Woli, 

Radny Roman Rodakowski: 

 wnioskował o poziome oznaczenie drogi w Spale „STOP” od strony kościółka, 

 podziękował za ustawienie koszy na ul. Hubala w Spale (za mostem - PGR), 

Radna Ewa Korzeniewska: 

 zapytała czy zostały zrealizowane zalecenia dotyczące mieszkań komunalnych 

znajdujących się w budynku „Pralni” w Spale oraz świetlic na terenie Gminy 

(zwłaszcza tej w Spale), 

 zapytała jak przebiegają sprawy dot. garaży w Spale, 

 wnioskowała, aby zorganizować dodatkowe posiedzenie Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego poświęcone zagospodarowaniu centrum Spały (głównie terenu za 

Halą C w Spale), 

 wnioskowała o ustawienie koszy na śmieci przy ul. Piłsudskiego w Spale na terenie 

dzierżawionym od Lasów Państwowych, 

 wnioskowała o ustawienie znaku „ZAKAZ HANDLU” w okolicach placu zabaw                       

i siłowni w Spale, 

 wnioskowała by zobowiązać Policję, aby częściej monitorowała sytuację na drogach 

jednokierunkowych w Spale (ul. Wojciechowskiego i ul. Hubala – obok karczmy Pana 

Byczkowskiego) 

Radny Piotr Kamiński: 

 wnioskował o przygotowanie zestawienia projektów inwestycyjnych jakie posiada 

Gmina oraz czasu ich obowiązywania, 

 zapytał czy środki z funduszu sołeckiego muszą być wydawane tylko na mienie 

komunalne? – Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak. Tylko na mienie komunalne, 

zgodnie z zapisami ustawy o funduszu sołeckim, 

 wnioskował o dokończenie wykaszania poboczy przy drodze na Zakościele (między 

Inowłodzem a Zakościelem) i wykonanie rowu odwadniającego.   
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Ponadto radny Piotr Kamiński przedstawił ustalenia jakie wypracowała Komisja 

Zagospodarowania Przestrzennego: 

 w sprawie sprzedaży działki o nr ew. 35/23 w Spale (pismo w tej sprawie złożył Pan 

Krzysztof Kopacz, który prowadzi obok wypożyczalnię kajaków) -  radni po 

przeprowadzeniu wizji w terenie ustalili, że na przedmiotowej działce znajduje się 

niewielki budynek, który stanowi zaplecze gospodarcze dla 2 rodzin zamieszkujących 

w budynku komunalnym, przy ul. Hubala 10 w Spale, jednak z drugiej strony tej 

posesji biegnie droga dojazdowa, która umożliwia dojazd do tej nieruchomości od 

strony podwórka. Członkowie komisji zaproponowali, by ustawić dwa garaże 

blaszane dla rodzin zamieszkujących w budynku komunalnym od strony podwórza, 

natomiast działkę o nr ew. 35/23 w Spale przeznaczyć do sprzedaży. Ponadto 

komisja ustaliła, że jeden z prywatnych właścicieli mieszkania znajdującego się 

w budynku przy ul. Hubala 10 bezprawnie zamontował bramę uniemożliwiającą 

dojazd do tej posesji od strony podwórka i należy skierować do niego pismo, aby ją 

zdemontował. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek 

 

 w sprawie sprzedaży części działki o nr ew. 1424  Inowłodzu - komisja po dokonaniu 

wizji w terenie ustaliła, że powyższa działka jest drogą (przejściem) która łączy 

ul. Rynek (Plac Kazimierza Wielkiego) z ul. Piliczną.  

            Komisja jednogłośnie negatywnie zaopiniowała powyższy wniosek. 

Radny Piotr Kamiński zapytał czy powyższa działka może zostać sprzedana w formie 

bezprzetargowej? 

Pani Beata Janik odpowiedziała, że nie. Można ją sprzedać jedynie w drodze 

przetargu ograniczonego do właścicieli nieruchomości przyległych. Nie można jej 

sprzedać „z wolnej ręki”. 

 

Radny Wacław Chachuła wnioskował o: 

 podanie informacji jaki jest obowiązujący pas ochronny rzeki Gać w Spale obok Pana 

Byczkowskiego, 

 podjęcie działań ograniczających „regularne wyścigi” jakie odbywają się na 

nowowybudowanym odcinku drogi na Stegnach (od Pana Frejlicha do Teofilowa),  

 aby Komisja Rewizyjna przeanalizowała sytuację finansową firmy Chalcedon Polska, 

która jest największym dłużnikiem Gminy i przedstawiła zalecenia, jakie Gmina musi 

wobec niej podjąć. 

  

Pan Wójt odniósł się do wniosków radnej Ewy Korzeniewskiej i radnego Romana 

Rodakowskiego. Wyjaśnił, że odnośnie ruchu w Spale są jeszcze pewne niedomagania ale 

wynikają one głównie z tego, że kierowcy nie przestrzegają przepisów, mimo tak dużej ilości 

znaków drogowych ustawionych na terenie Spały. Pan Wójt poprosił by na wszelkie 

przypadki łamania przepisów od razu reagować, dzwonić bezpośrednio na policję. W dalszej 

części swojej wypowiedzi przeprosił za to, że w Spale nie ma wystarczającej liczby koszy na 

śmieci i jednocześnie zapewnił, że będą na bieżąco dokupowane i ustawiane.      

Pani Danuta Baranowska podziękowała Panu Wójtowi za szybką reakcję w sprawie 

uporządkowania działek od strony Łąkowej w Inowłodzu i poprosiła, by objąć ten teren stałą 

opieką. 

Radna Mirosława Olas wnioskowała: 
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 aby kosze w których niesione są dary podczas Mszy Św. w trakcie Dożynek 

Prezydenckich były przygotowywane przez Panią Barbarę Maciejczyk.   

 

Pan Wójt podziękował wszystkim za uczestnictwo w uroczystej sesji poświęconej oddaniu do 

użytku gminnej oczyszczalni ścieków w Zakościelu. 

Następnie podziękował radnym za jednomyślne przyjęcie zmian do budżetu (wszystkich 

zaproponowanych zadań do realizacji) przedstawionych na trwającej sesji. 

W dalszej części sesji Pan Wójt przedstawił nowego pracownika Urzędu Gminy Inowłódz – 

Panią Beatę Janik, radcę prawnego.  

Pan Wójt poinformował również, że Dożynki Prezydenckie w Spale odbędą się w dniach                      

12-13 września br. W tym roku wyjątkowo późno rozpoczęły się przygotowania do tych 

uroczystości z racji zmiany na stanowisku głowy państwa, ale mimo tego wszystko powinno 

być w porządku. Jest kilka zmian w ceremoniale dożynkowym: Para Prezydencka uda się na 

teren COSu pieszo, nie będzie zaproszeń, nie ma również gościńca dożynkowego. Wszyscy 

będą mogli wejść na teren COSu (oczywiście po przejściu rutynowej kontroli bezpieczeństwa 

jaka jest wymagana przy obecności głowy państwa). Wszyscy goście mają być podjęci 

poczęstunkiem (na terenie COSu) zorganizowanym przez wojsko. 

 

Na koniec Pan Wójt zaprosił wszystkich na Dni Inowłodza. 

Odniósł się także do wniosku radnego Arkadiusza Łon dotyczącego odwodnienia                        

ul. Spalskiej. Poinformował, że wielokrotnie rozmawiał z zarządcą tej drogi i ma informację, 

że w  tym roku będzie wymieniony chodnik i nawierzchnia przy ul. Spalskiej, poza tym ma 

nadzieję, że przy okazji, na tyle na ile to będzie możliwe, zostanie również rozwiązany 

problem odwodnienia tej drogi. Pan Wójt zapewnił, że zwróci uwagę na ten problem i będzie 

czuwał nad prawidłowym wykonaniem remontu ul. Spalskiej. 

Radny Wacław Chachuła zapytał, czy podczas Dożynek będą obowiązywać takie 

ograniczenia ruchu jak w latach poprzednich? 

Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli chodzi o układ komunikacji, to będzie on tak zorganizowany 

jak w latach wcześniejszych. Oprócz tego, będzie zorganizowany parking za hotelem 

Prezydent po prawej stronie, obok zakładu drzewnego w Konewce i w kierunku 

skrzyżowania Spały z Konewką - łącznie 1500 miejsc parkingowych. 

Radny Piotr Kamiński zapytał, czy będzie zorganizowana komunikacja zbiorowa na Dożynki 

z Inowłodza do Spały? 

Pan Wójt powiedział, że jeśli tak było w latach poprzednich to postara się by taka forma 

komunikacji była i teraz zorganizowana.  

 

Ad. 15 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XII sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz o godzinie 

1050.        

 

Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

      Wacław Chachuła 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Mierzwa 


